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WI TOWALI MY NIEPODLEG O

-  U d z i a  
w dz is ie jsze j 
uroczysto ci jest 
potwierdzeniem 
wielkiego szacun-
ku i wdzi czno ci 
wobec Polaków, 
którzy walczyli 
o woln , niepod-
leg  ojczyzn , 
którzy niejedno-

krotnie w walce po wi cili to, co 
najcenniejsze - z mi o ci do kraju 
i wiary w zwyci stwo oddali swo-
je ycie. Ten dzie  jest okazj  do 
uczczenia wszystkich, którzy przy-
czynili si  do tego, e dzi  yjemy 
w niepodleg ej Polsce - mówi .

Ewa Pilarczyk

Przy okazji obchodów rocznicy od-
zyskania niepodleg o ci przez Polsk  
nale y zastanowi  si , czym patriotyzm 
jest obecnie? Powinni my zada  sobie 
pytanie: Na jaki czyn dzisiaj ja bym si  
zdecydowa  w obronie kraju? Czy w cza-
sach, w jakich yjemy, jestem w stanie 
po wi ci  si  dla narodu?

Agnieszka Kotowska

- Chodzi o tartak przy ul. 
Ostrzeszowskiej. Od pewnego 
czasu jest tam produkowany pellet. 
Ta produkcja powoduje wi kszy 
ha as, a tak e zwi kszone zady-
mienie i zapylenie, co niestety jest 
uci liwe, szczególnie dla osób 
mieszkaj cych w pobli u. I to 
mieszka cy zwrócili si  do mnie 
z pro b  o interwencj , ebym 
wp yn  na w a ciciela tartaku, by 
zaprzesta  tej szkodliwej produkcji. 
Do tej pory jego zak ad nie by  
uci liwy dla mieszka ców, za  

w momencie rozpocz cia produkcji 
pelletu, to si  zmieni o. 

Rozmawia em z w a cicie-
lem - powiedzia , e robi wszyst-
ko zgodnie z prawem, otrzyma  
te  do  nansowanie ze rodków 
zewn trznych na doposa enie za-
k adu. Zwróci em uwag , e jednak 
pogorszy y si  warunki ycia osób 
mieszkaj cych w pobli u z powodu 
zadymienia i ha asu. W a ciciel 
zobowi za  si , e zrobi wszystko, 
by mieszka cy nie odczuwali ne-
gatywnych skutków prowadzenia 
przez niego dzia alno ci. 

Przeanalizowali my t  spraw  
z pracownikiem zajmuj cym si  
ochron  rodowiska i wys ali my 

pisma do instytucji, które mog  
wyja ni  zaistnia  sytuacj . My, 
jako urz d, nie mo emy tu niczego 
zabroni  czy wystawi  mandatu. 

- Poniewa  by y sygna y, e 
rozbudowa zak adu nie zosta a 
dokonana zgodnie z prawem bu-

dowlanym, dlatego pismo posz o 
równie  do nadzoru budowlane-
go. Do tych instytucji wyst pili-
my z pro b  o podj cie dzia a  

w celu wyja nienia ewentualnych 
nieprawid owo ci. W ten sposób 
b dziemy wiedzie , co mo emy 
w tej sprawie zrobi  i co mog  
zrobi  te instytucje. Nie ukrywam, 
e bardzo mi zale y, eby pozna  

ich opinie. Musz  by  zachowane 
normy, je li chodzi o ha as i zanie-
czyszczenie. Dla mnie istotny jest 
protokó  pokontrolny, który wska-
e, czy co  nale y postanowi , 

czy wszystko dzieje si  zgodnie 
z liter  prawa.

K.J. 


